
۰۰:۰۰پایانغلطگیری۰۰:۰۰شروعغلطگیری۰۰:۰۰پایانصفحهآرایی۰۰:۰۰شروعصفحهآرایی

w w w . F D N . I R

پنجشنبه 9 مرداد ۱399   شماره 3098

نسیم شیرازی
روزنامهنگار

ورزش

گفتوگو

پیش از شروع رقابت های این فصل سری A بیشتر توجهات به 

بازگشت آنتونیو کونته و مائوریتزسیو ساری به ایتالیا و حضور آنها 

روی نیمکت دوتیم مطرح این کشور معطوف شده بود. بیشتر 

کارشناسان این دو تیم را مدعیان اصلی قهرمانی می دانستند 

 A و معتقد بودند حضور این دو تئوریسین فوتبال در سری

مهم ترین اتفاق این فصل خواهد بود. بااین حال درحالی که در 

آستانه پایان لیگ قرار داریم نام جیان پیرو گاسپرینی به عنوان 

یکی از موفق ترین مربیان این فصل مطرح شده و او بار دیگر 

توانسته آتالانتا را دربین مدعیان قهرمانی قرار دهد و شاید اگر 

روند خوب خود را کمی زودتر آغاز می کرد می توانست رقیبی 

جدی برای یوونتوس قهرمان باشد. 

موفقدرتیمهایمتوسط

گاسپرینی 62 ساله مربیگری را در تیم های پایه یوونتوس 

آغاز کرد و مدت زیادی در این رده فعالیت کرد تا درنهایت در 

سال 2003 مربیگری کروتونه در سری C به او پیشنهاد شد. 

او درهمان فصل تیمش را به  سریB برد و عملکرد قابل قبولی 

در آنجا داشت. جنوا باشگاه بعدی او در سری B بود که در این 

تیم نیز خیلی زود تاثیرش را نشان داد و درهمان فصل نخست 

موفق شد به سطح اول فوتبال ایتالیا صعود کند. مدت زیادی 

طول نکشید تا با جنوا موفقیتی دیگر را تجربه کند و در فصل 

09-2008 توانست این تیم را در رده پنجم جدول قرار دهد که 

بهترین رتبه آنها پس از 19 سال بود. حتی ژوزه مورینیو، سرمربی 

آن زمان اینتر گفته بود که تیم گاسپرینی یکی از سرسخت ترین 

رقبای او در ایتالیاست که دردسر زیادی برای شاگردانش ایجاد 

می کند. اگرچه فصل بعد از آن با چند نتیجه ضعیف مجبور به 

جدایی از جنوا شد، اما در پایان فصل یکی بهترین پیشنهادهای 

عمر مربیگری اش را دریافت کرد و جانشین لئوناردو در اینتر شد. 

اوضاع در نراتزوری آن طور که انتظار داشت پیش نرفت و این 

مربی خیلی زود و پس از چند نتیجه ضعیف ازجمله شکست 

برابر میلان، نووارای تازه صعود کرده به سری A و فنرباغچه در 

لیگ قهرمانان از سمتش اخراج شد. او سپس در پالرمو و جنوا 

به مربیگری پرداخت تا اینکه در سال 2016 راهی آتالانتا بود. 

موفقیت های اخیر او در این تیم نشان داده که تخصصش کسب 

نتیجه با تیم های متوسط است و تجربه مربیگری در اینتر نشان 

داد که بهتر است زیاد به دنبال حضور در تیم های بزرگ نباشد. 

گاسپارینی فصل قبل هم با آتالانتا نتایج خوبی به خصوص 

در نیم فصل دوم گرفت و درحالی که در نیمه اول فصل بیشتر 

در میانه های جدول قرار داشت در ادامه روند بهتری در پیش 

گرفت و درنهایت رتبه سوم لیگ را کسب کرد. جایگاهی که در 

این فصل و درحالی که تنها یک هفته تا پایان لیگ باقی مانده 

دوباره در اختیار شاگردان اوست و آنها با یک بازی کمتر 9 امتیاز 

بیشتر از فصل قبل اندوخته اند. 

اوج درخشش تیم او در لیگ قهرمانان امسال بوده تا اینجا 

عملکردی فراتر از حد انتظار داشته است. آنها در مرحله گروهی 

پشت سر منچسترسیتی در رده دوم قرار گرفته و برای نخستین بار 

در تاریخ باشگاه به دور حذفی این تورنمنت صعود کردند. مصاف 

جذاب و پر گل آنها برابر والنسیا در یک هشتم نهایی با برتری 8 بر 

4 آتالانتا در مجموع دو دیدار رفت و برگشت همراه بود تا حضور 

در بین 8 تیم برتر اروپا نیز به افتخارات گاسپرینی اضافه شود. 

تیم او در این مرحله پاری سن ژرمن را پیش رو دارد که می تواند 

چالشی بزرگ برای این مربی باتجربه باشد. عبور از این مرحله 

می تواند نام او را در تاریخ این باشگاه جاودانه کند؛ اتفاقی که 

با توجه به نتایج اخیر تیم چندان هم بعید به نظر نمی رسد. 

 19بازیبدونشکست

آخرین شکست آتالانتا به 20 ژانویه برمی گردد. شکست خانگی 

برابر اسپال که البته پایان چند نتیجه ضعیف این تیم بود. تیم 

او خیلی زود به این شکست واکنش نشان داد و در بازی بعدی 

خود با 7 گل تورینو را درهم کوبید و از آن زمان در 19 بازی خود 

درتمامی رقابت ها بی شکست بوده است. شاگردان گاسپرینی 

در این مدت رقبایی چون لاتزیو، ناپولی، والنسیا و رم را شکست 

داده اند و برابر یوونتوس نیز در آستانه کسب یک برد خوب 

قرار داشتند، اما درنهایت با دو پنالتی کریس رونالدو بازی با 

تساوی 2 – 2 به پایان رسید. گاسپرینی معمولا در تیم هایش از 

سیستم 3-4-3 استفاده می کند و در آتالانتا نیز به کمک مثلث 

تهاجمی خود که از بین لوئیس موریل، دووان زاپاتا، جوسیپ 

ایلیچیچ، ماریو پاسالیچ و الخاندرو گومز انتخاب می شوند، 

توانسته بهترین خط حمله این فصل را به نام خود ثبت کند. 

آنها در این فصل 98 بار دروازه حریفان را باز کرده اند و جالب 

اینکه پس از آنها اینترمیلان قرار دارد که 79 گل به ثمر رسانده 

است. با توجه به اندیشه های تهاجمی گاسپرینی، خط دفاعی 

تیمش بسیار آسیب پذیر است و آنها بیشترین گل خورده را 

دربین 4 تیم بالای جدول دارند. با این حال شاید بتوان آنها را 

یکی از بهترین و آماده ترین تیم های کنونی فوتبال اروپا نامید. 

روند شکست ناپذیری آتالانتا و فوتبال تهاجمی زیبایی که ارائه 

می دهند، باعث شده حتی برای دیدار برابر پاری سن ژرمن 

هم شانس خوبی برای پیروزی داشته باشند. پاری سن ژرمن 

برخلاف حریف ایتالیایی مدت ها از بازی های رسمی دور بوده 

و از زمان شیوع کرونا تاکنون تنها فینال جام اتحادیه را مقابل 

سن اتین برگزار کرده و سایر بازی هایش تدارکاتی بوده است. این 

موضوع می تواند عامل برتری تیم گاسپرینی باشد که با  انگیزه ای 

بالا و آمادگی مناسب برای دیداری که کمتر از دوهفته دیگر 

برگزار می شود، آماده شوند. شاید بدترین خبر برای گاسپرینی 

مصدومیت ایلیچیچ، مهاجم باتجربه و اسلونیایی تیمش است که 

با اعلام پزشکان باشگاه به دیدار برابر تیم فرانسوی نخواهد رسید 

و او باید در غیاب یکی از بهترین گلزنان خود تیمش را برای این 

مصاف حساس آماده کند. گاسپرینی با اشاره به حساسیت این 

دیدار می گوید: »بدون شک این یکی از مهم ترین و سخت ترین 

دیدارهای ما در این فصل خواهد بود. در لیگ رکوردهای خوبی 

به جا گذاشتیم و درتلاشیم تا رتبه دوم را کسب کنیم، اما همه 

هدف ما در آنجا این است که بازیکنان در بهترین شرایط قرار 

گیرند و پیشرفت کنند تا در لیگ قهرمانان بتوانیم عملکرد بهتری 

داشته باشیم و حتی به مراحل بالاتر برویم.«

هدف های آتالانتا در این فصل بلند پروازانه تر از قبل شده است. 

آنها فصل گذشته با قرار گرفتن در رتبه سوم، بهترین رده تاریخ 

باشگاه در سری A را به دست آوردند و حالا به دنبال بهتر کردن 

آن و کسب عنوان نایب قهرمانی لیگ هستند و برای رسیدن 

به این هدف باید درمصاف حساس هفته پایانی برابر اینتر رده 

دومی به برتری برسند. 

سال99رابهامیدرقابتهایلیگبرتروالیبالشروعکرد
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مسیر پرفرازونشیبی بود، اوایل به عنوان بازیکن جوان که مستعد 

پیشرفت است، کنار ملی پوشان باتجربه و خیلی خوب والیبالی 

بـــودم، بالا و پایین زیادی را گذراندم و خیلی جاها ازنظر روحی 

ضربه خوردم، ولی ناامید نشدم و تلاشم را بیشتر کردم و با توکل 

به خدا جنگیدم که خداراشـــکر توانستم به تیم ملی بزرگسالان 

راه پیدا کنم.

طیســـالهایاخیربیشتربهحضورجوانهادرتیمملی

بزرگســـالانبهادادهمیشـــودیاآنموقعکهشماهاوارد

شدید؟

فکـر نمی کنـم هیـچ دوره ای بـه انـدازه دوره کولاکوویـچ بـه 

جوان ترهـا بهـا داده شـده باشـد کـه هـم می توانـد خیلی خوب 

باشـد و هم خطرناک! خوشـبختانه جوان های خیلی خوبی به 

تیم ملـی اضافـه شـدند که تجربـه و اعتماد به نفـس بازی کردن 

در سـطح بزرگسـالان را پیدا کردند و بعضی جاها هم می تواند 

از این لحاظ که سـختی زیادی برای پوشـیدن پیراهن تیم ملی 

نکشـیدند، خطرنـاک باشـد کـه قـدر ایـن پیراهـن را آن طـور که 

بایـد نداننـد، نـه اینکـه آن بچه هـا لیاقـت پوشـیدن پیراهـن 

بزرگسـالان را نداشـته باشـند، نه، فقط خطرناک است که شاید 

بعضـی وقت هـا در ذهن شـان ارزش ایـن موقعیـت پایین بیاید، 

کـه البتـه هنـوز چنیـن اتفاقـی نیفتـاده و مـن خـدا را شـکر این 

را حـس نکـرده ام و آنهایـی کـه بـه تیم ملـی بزرگسـالان اضافـه 

شـدند، از بچه های جوان و جنگنده هسـتند که روز به روز بهتر 

کار کردنـد و نتیجـه گرفتـه اند.

قرنطینهچطورگذشت؟

اوایـل قرنطینـه چیزی مشـخص نبود. معلـوم نبود لیگ جهانی 

یـا المپیـک برگـزار می شـود و مـن به صـورت انفـرادی تـا عیـد 

تمریناتـم را ادامـه دادم. بعـد از اینکـه اعـلام شـد هیچ مسـابقه 

ملی نداریم و فقط رقابت های باشـگاهی شـهریور و مهر شـروع 

می شـود، حـدود 30 یـا 40روز را بعـد از سـال ها بـه اسـتراحت 

مطلـق رفتـم. از اوایل اردیبهشـت تمرینات بدنـی ام را به صورت 

منظـم شـروع کـردم و جایـی نبـود کـه تمرینـات توپـی داشـته 

باشـیم و چـون اولین بـار بـود از ورزش دور بـودم و ایـن حـس را 

هیچ وقـت نداشـتم، برایم خیلی سـخت بـود، ولی خب وضعیتم 

بهتر شـد و بعد از قرنطینه هم تمرینات را در تیم جدیدم سـایپا 

شـروع کـردم و چـون کار توپـی نداشـتیم برگشـت بـه آمادگـی 

کامـل کمـی زمان برتـر از دفعـات قبلی اسـت و الان خداراشـکر 

تمرینـات خوب پیـش می رود.

بهنظرتایرانمربیانیمانندولاسکونیازداردیاکولاکوویچ؟

روزهایخیلیخوبیباکولاکوویچداشتی!

من با »ولاسکو« کار نکرده ام، ولی تعریف او را خیلی شنیده ام. 

رائول لوزانو هم به طور مستقیم مربی من نبوده، ولی با او و خوآن 

سیچلو هم کار کردم؛ به هرحال امیدوارم هر مربی که می آید به 

نفع والیبال باشد، البته من در این باره کارشناس نیستم، ولی 

براساس کارنامه و عملکردها می توان اظهار نظر کرد.

زمانشروعمسابقاتلیگاعلامشده؟

تمرینات سایپا تیم با سرمربیگری آقای کارخانه و کادرشان شروع 

شده، ولی متاسفانه به خاطر کرونا، 8 نفر در تیم با فاصله های 

زمانی متفاوت درگیر این ویروس شـــدند که بهبودی و قرنطینه 

دوهفته ای تا ســـلامتی کامل شان زمان بر است و این بیماری 

مقداری ما را اذیت کرده اســـت، ولی تمرینات انجام می شود و 

تاریخ شروع مسابقات هم تا الان شهریورماه اعلام شده که باید 

ببینیم تصمیمات بعدی چیست.

تمریندراینشرایطسختیانگرانکنندهنیست؟

هفتـه ای یک بـار از همـه بچه هـا تسـت کرونـا گرفتـه می شـود 

و بچه هایـی هـم کـه از تیـم مـا کرونـا گرفتنـد، خداراشـکر مدل 

خفیفش را گرفته بودند و فقط آقای حسـینی بیشـتر اذیت شـد 

کـه او هـم روبه بهبـود اسـت و انشـاءالله از 10روز دیگـر بـه تیـم 

ملحـق می شـود. نمی شـود بـا نگرانـی تمریـن کـرد و مـا سـعی 

می کنیـم بـا حفـظ پروتـکل بهداشـتی تمریـن  کنیـم و فقـط به 

تمریـن فکـر می کنیـم، چـون ایـن بیمـاری از عهـده مـا خـارج 

اسـت و امسـال، سـال المپیک هم هست، لیگ در پیش است؛ 

نمی شـود بـه ایـن فکـر کنیـم و بترسـیم. کاری نمی شـود کرد، 

بایـد تمریـن کنیم و امیدوار باشـیم با رعایت بهداشـت 

کرونـا نگیریـم و اگـر گرفتیم زود خوب شـویم!

لیگوالیبالسالگذشتهپایاننداشت،

شـــرایطامسالهمکههمانشرایطاست،

فکرمیکنیلیگامســـالپایانیداشـــته

باشد؟

در لیگ فوتبال هم یک سری تیم ها درگیر کرونا 

شـــدند، ولی مسابقات ادامه پیدا کرد و امیدوارم در 

درجه اول آمار خیلی زیاد نشـــود و اگر هم کرونایی 

وجود دارد، بین بازیکن ها کم و خفیف باشد تا 

بچه ها زودتر به تمرینات و مسابقات برگردند. 

ســـال قبل که لیگ نیمه تمام رها شد، هم 

از نظر بدنی و هم مالی متضرر شـــدیم و 

امیدوارم امســـال طوری شـــود که لیگ 

منجربه نتیجه شود، چراکه هرطور حساب 

کنیم، به نفع ورزشـــکاران مان است که در 

ســـال المپیک آماده و در کورس مسابقات 

بمانند.

ســـرمربیتیمملیمشخص

نشده،اینتاثیریرویانگیزه

ملیپوشـــانبرایحضوردر

لیگبرتریاتمریناتندارد؟

روی انگیـــزه مـــا به هیچ وجـــه تاثیر 

ندارد. اگر المپیک باشد که ما یک 

سرمربی خواهیم داشت و سرمربی 

هم باتوجه به شـــناختی که از 

بازیکنان دارد و عملکردی که در لیگ ثبت و ضبط می شود، از 

وضعیت بازیکنان آگاه خواهد شـــد و به نظر من مهم نیست که 

الان مربـــی نداریم و در تمرکز من خللی ایجاد نمی کند، چون 

همه بازیکن ها آرزویشـــان حضور و به میدان دیدن در المپیک 

اســـت. مطمئنم امسال لیگ خیلی خوبی با بازیکنان باانگیزه 

خواهیم داشت.

باشهرداریارومیهبالاخرهتسویهکردی؟

هنوز تسویه نشده اســـت. قرار شده مبلغی براساس رای 

کمیته انضباطی پرداخت کنند و طبق صحبت هایی که 

از جلسه شنیدم، گویا تا بیستم مرداد فرصت تسویه دارند، 

وگرنه از حضور تیم جلوگیری می شـــود. حالا نمی دانم 

چقدر این قضیه درست است، ولی امیدوارم زودتر تسویه 

کنند، چون با این شرایط گرانی هر روزه که در کشورمان 

ایجاد می شود، ارزش پول ما هم کم می شود و اینکه پول 

ما پرداخت نشده، اصلا قشنگ نیست و امیدوارم 

باشگاه هایمان کاملا حرفه ای شوند و 

به تعهدات شـــان در زمان خودش 

عمل کنند.

دربحـــثمالیباتوجهبهاین

ویـــروسناخوانـــدهتاثیری

درزندگـــیبچههایوالیبال

گذاشته؟

 بحـــث ویـــروس ناخوانـــده 

نیســـت، هرچند باعث شـــد 

سال گذشته تقریبا 30 درصد 

روی قراردادهایمان ضرر کنیم، 

به خاطـــر اینکه فدراســـیون به 

باشـــگاه ها اعلام کرد تا 70 درصد مبلغ 

قرارداد را به بازیکن ها پرداخت کنند تسویه 

محسوب می شـــود که البته در لیگ های 

حرفـــه ای دنیا هم بیـــن 10 تا 20 درصد 

ورزشکاران ضرر کردند، ولی بحثی که اذیت 

می کند بحث گرانی است و کم شدن ارزش 

پول مان؛ در گذشته با مبلغ قرارداد می توانستیم خانه بخریم، 

ولی الان با بســـتن 4 قرارداد هم نمی توانیم خانه بخریم و این 

گرانی بیشتر اذیت مان می کند، چراکه قراردادها نسبت به گرانی 

رشدی نداشته است.

طیاینچندماهمدیرانفدراسیونیاوزارتورزشخبری

ازملیپوشانوالیبالگرفتند؟

یک گروه در فضای مجازی تشـــکیل دادند و یک سری پروتکل 

بهداشـــتی را برای ورزشکاران المپیکی طی یک کلاس آنلاین 

گفتند! یک سری توضیحات درباره چگونگی برگشتن به تمرینات 

دادند و خبر دیگری نشـــد. راســـتش انتظار از وزارت ورزش و 

فدراسیون والیبال همین است که پاداش هایی که درنظر گرفته 

شده است را بدهند، واقعا انتظار زیادی نداریم.

تاخیردرالمپیکبرایشـــمافرصتبودیااینوقفهنباید

انجاممیشد؟

 فرصـــت خاصـــی ایجاد نکرد. شـــاید فرصت 20 یـــا 25 روزه 

می توانســـت به ما کمک کند، ولی بیشتر از آن اضافه بود و از 

تایم مفید ورزش ما کم شـــد. هر ورزشکاری در هر سنی 5 یا 6 

ماه از زندگی حرفه ای ورزشش را از دست داده است و خود من 

دوســـت نداشتم بیشتر از یک ماه وقفه داشته باشد، چون عمر 

ورزشی در هر سنی هم باشی محدود است و کم شدن 6 ماه از 

عمر ورزشی عدد بزرگی است.

قصدلژیونرشدننداری؟

چرا، ولی امسال پیشنهادی که خیلی دلخواهم باشد را دریافت 

نکردم. به خاطر کرونا الان همه جای دنیا معلق است و به سختی 

بازیکن جابه جا می شود. سال های قبل تا اردیبهشت یا درنهایت 

خرداد کل تیم ها جابه جایی شـــان به طور کامل انجام می شد، 

ولـــی الان خیلـــی از تیم ها یارهایشـــان را به طور کامل جذب 

نکرده اند. اگر شـــرایط خوبی پیش بیاید، البته خیلی دوست 

دارم لژیونر شوم.

فکرمیکنیبرایالمپیک2۰21آمادهمیشوید؟

به طور حتم برای المپیک 2021 آماده می شویم. اگر فدراسیون 

والیبال المپیکی باشـــد، چه لیگ داشته باشیم و چه نداشته 

باشـــیم، اردوهای خوبی را برگـــزار می کند و حضور قدرتمند و 

منسجمی خواهیم داشت. همان طور که برای انتخابی المپیک 

هم ســـال پیش یک ماه زودتر لیگ تعطیل شـــد و اردوی ملی 

برگزار شـــد که همین خیلی کمک کرد، چون دوســـال پرفشار 

داشتیم و مدام درگیر بازی های ملی بودیم و توانستیم به خوبی 

المپیکی شویم.

شاگردانگاسپرینی،یکیازآمادهترینتیمهایکنونیاروپا

بهترین آتالانتای تاریخ

علیشفیعیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:انتظارمانفقطپرداختپاداشهاست

فوتبال تعطیل نشد، باید والیبال هم به پایان برسد
برایالمپیکباانگیزههستیم،لیگخوبیخواهیمداشت

سیامک خاجی
روزنامهنگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

کونتهدرگفتوگوباگازتادلواسپورت:

مسیواینترمیلان؟چراکهنه

سرمربی تیم فوتبال باشگاه اینترمیلان 

ایتالیا ضمن اشاره به وضعیت کنونی 

خود در تیم میلانی و چشم انداز 

فعالیتش در این تیم در پاسخ به سوالی 

درباره انتقال مسی به تیمش تاکید کرد که اینترمیلان برای او مخصوصا در 

این وضعیت بهترین گزینه است. متن اظهارات کونته در مصاحبه با گازتا دلو 

اسپورت را بخوانید.

یکفصلبااینترمیلانگذشتوالبتهشمابهتعهداتخودآنچنان

کهدرابتداوعدهدادهبودید،عملنکردید.

اسم خوبی به کار بردید، تعهدات، این یک کلمه معنادار و مهم است، تعهد یک 

موضوع دوجانبه است و تعهدات من زمانی معنا پیدا می کند که طرف دوم هم 

تعهدات خود را عملیاتی کرده باشد. باشگاه نیز باید بازیکنانی که مدنظر من 

خریداری می کرد، از لحاظ مالی باید بدهی بازیکنان از فصل قبل را به تمامی 

پرداخت می کرد، قرار بود زمین و امکانات تمرین تیم تغییرات بنیادی داشته 

باشد و وضعیت سکونت من در میلان در قرارداد اصلی ذکر شده بود، نمی خواهم 

بگویم که باشگاه هیچ کاری نکرده، اما به هر حال من هم مثل باشگاه به بخش 

مهمی از تعهداتم عمل کرده ام. من از قهرمانی حرف نزده بودم و رسانه ها مثل 

همیشه چیزهایی را که دوست داشتند محقق شود، باور کردند و اکنون مطمئن 

هستید که سخنان اهالی رسانه را خود من گفته ام!

ایتالیا،ایتالیا،ایتالیاناگهانچلسیودوبارهایتالیا!

بله، این یک تجربه عالی بود و راضی هستم، یک چالش بزرگ و زیبا در زندگی 

ورزشی من رخ داد و نکات زیادی آموختم، صادقانه بگویم علاقه ای به بازگشت 

دوباره به فوتبال باشگاهی انگلیس ندارم، خیلی بی رحم است و کار در آنجا 

مختصات خودش را دارد. سخت است، خیلی سخت و البته من از سختی فرار 

نمی  کنم اما آنقدر که زحمت می کشی مزد دریافت نمی کنی، اما در فوتبال 

ایتالیا به نظر من مسیر فعالیت روشن تر است.

آیاقراراستبرایانتقالمسیبهاینترمیلانتلاشکنید؟

به  نفع خودش است، چراکه نه؟ اینترمیلان برای او مخصوصا در این 

وضعیت بهترین گزینه است. مسی مورد بی مهری بارسلونا قرار 

گرفته است، با او نزدیک چند ماه پیش 

صحبت کردم، یک دیالوگ دوستانه و 

البته حرفه ای، او یک بازیکن پخته و حرفه ای است و در آن 

مکالمه هیچ اشاره ای به علاقه اش برای بازی در اینترمیلان 

نکرد، من اما متوجه علاقه او شدم، باور کنید برای او بهترین 

انتخاب است و حالا دیگر با وضعیت پیش آمده دلیلی ندارد 

در تیمی بماند که حتی حاضر نیست قرارداد او را با شرایط 

بهتری تمدید کند و اصرار دارد با همان مبلغ قبلی وی را حفظ 

کند. مسی بازیکن معمولی نیست که به یک قرارداد امضا شده 

تن بدهد، او به راحتی می تواند مسیر آینده خود را تغییر دهد.

مصاحبهروز

بابک سرانی آذر
مترجم


